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ESBORRANY DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE 10 DE MAIG DE 2023 DE LA MESA 

NEGOCIADORA DE LA UNIVERSITAT DE VALÈNCIA 

 

Assistents 

Per la Universitat  

 

Ernest Cano Cano, vicerector d’Ordenació 

Acadèmica i Professorat. 

Juan Vicente Climent Espí, gerent. 

José Ramírez Martínez, vicegerent de 

RRHH i Organització Administrativa. 

Mar Hernández Rueda, tècnica del Servei 

de RRHH-PDI. 

Teresa Bondia Alberola, cap del Servei de 

RRHH-PDI 

 

Seccions sindicals 

 

Maribel Belda Ferrer (CCOO) 
Fernando Casanova Valle (CCOO) 
Juan Miguel Soria García (CCOO) 
Julián Sanz Hoya (CCOO) 
 
Almudena Navas Saurin (CGT) 
Joan Carles Bernad i Garcia (CGT) 
 
Carmen Hernández Ortega (CSIF) 
Gloria Royo de León Parra (CSIF) 
Ana Segura Martínez (CSIF) 
Raquel Guillén Catalán (CSIF) 
 
Hector Monterde i Bort (SATTUi) 
Ana Marcet Herranz (SATTUi) 
 
Germán Nando Rosales (STEPV-IV) 
Alícia Martí Climent (STEPV-IV) 
 
Carlos Vicente Celda Muñoz (UGT) 
Virginia Pardo Iranzo (UGT) 
 
 

 

 

A la ciutat de València, sent les 13:05 hores del 

dia 10 de maig de 2023, reunits els assistents 

relacionats en el marge esquerre, a la Sala de 

Juntes del Nivell 3 de l'edifici de Rectorat, 

s'inicia la sessió de la Mesa Negociadora per a 

tractar el següent ordre del dia: 

1. Aprovació, si escau, de l'acta de la 

sessió anterior. 

2. Aprovació, si escau, de l’adaptació dels 

procediments de selecció del PDI de la 

Universitat de València a les 

disposicions transitòries de la Llei 

Orgànica del Sistema Universitari. 

3. Torn obert de paraules. 



2 
 

Punt 1.- Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior. 

CCOO sol·licita que s'aclarisca el punt 3r d'esborrany referent a la jornada de 35 hores, que és aclarit 

pel vicegerent de RRHH i Organització Administrativa. 

UGT  sol·licita que al sisè paràgraf del punt 2 de l’esborrany s'afegisca que “UGT se suma a aquesta 

puntualització”. 

Amb aquesta correcció, s’aprova l’acta de la sessió de la sessió de data 3 d’abril de 2023 per 

unanimitat de les seccions sindicals.  

Punt 2.- Aprovació, si escau, de l’adaptació dels procediments de selecció del PDI de la Universitat 

de València a les disposicions transitòries de la Llei Orgànica del Sistema Universitari. 

El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat  exposa com s'adaptaran els processos selectius 

del PDI a les disposicions transitòries de la LOSU d'acord amb el document enviat a les seccions 

sindicals i que compta amb el consentiment d'aquestes. 

Sotmès a votació aquest punt, s'aprova per unanimitat de les seccions sindicals 

 Punt 3.- Torn obert de paraules. 

El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat obri un torn de paraules i es produeixen les 

següents intervencions: 

 

UGT pregunta si abans que es resolga el procés selectiu de coordinadors hi haurà un concurs de 
trasllats. 

 

El vicegerent de RRHH i Organització Administrativa respon que no. Una vegada que siguen 
baremats prengueren possessió sense que hi haja un concurs abans. 

 

CSIF pregunta si es publicaran les borses provisionals de les escales (C2), administrativa (C1) i de 
gestió universitària (A2) abans del 20 de maig. Manifesta la seua preocupació perquè no s'han resolt 
els concursos de mèrits d'A1/A2,i està pendent la publicació en el DOGV del grup especial de 
facultatius i ajudants de biblioteques i pregunta si s’han exclòs totes les places vacants.   

D’altra banda, és conscient que en aquest moment hi ha moltes coses en marxa, però recorda que 
hi ha un important retard en la negociació de la modificació de la normativa de bossa, escales i 
catàleg de funcions del PAS. 

 

El vicegerent, respon que amb caràcter general les borses es constitueixen quan finalitza el procés 
selectiu, per la qual cosa, tenint en compte que el Tribunal de l'A2 no ha finalitzat, aquesta borsa  
quedarà fora del 20 de maig. Aclareix que això no és un gran problema perquè totes les persones 
que participen en el procés d'estabilització entraran en la borsa de treball. Cal tindre en compte que 
alguna borsa de treball serà la primera que quede fora de les transitòries de la llei.  

Continua dient que respecte al concurs d'A1-A2 no hi ha tant de retard, ja que la presa de possessió 
serà amb l'A2, procés selectiu que encara no s'ha resolt explicant el motiu del retard. 

Respecte a les places de biblioteques, no té informació que no hagen eixit totes les places, si hi ha 
algun dubte concret es pot mirar. 
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I per últim, manifesta que les borses de treball de C1 i C2  es publicaran ben aviat. El retard de 
l'elecció de C2 es deu al fet que s'estan resolent els recursos d'alçada 

 

CCOO pregunta si van a rebre prompte la documentació relativa als canvis proposats al Reglament 

de Professor Substitut. Demana informació de com  va concretar-se el punt 4 relatiu a la contractació 

del professorat associat i si serà molt diferent  de com es fa ara. 

 

El vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat explica que anirà al proper Consell de Govern la 

dotació de noves places de professorat ajudant doctor, es reajustarà amb l’OCA i en funció d’açò es 

comunicaran als departaments les necessitats docents a efectes de la nova contractació. Si amb la 

renovació del professorat associat no és possible cobrir les necessitats es contactarà nou professorat 

associat.  

S'estan calculant les reduccions per sabàtics, projectes d’investigació entre altres, amb la finalitat 

d’articular les necessitats de contractació del professorat substitut. Si en juny està aprovat el 

reglament del professorat substitut, que formarà part de la cobertura de les necessitats docents, 

començarà el procés de comunicació als departaments. El procés de renovació no serà molt diferent 

de com es feia fins ara. 

La documentació amb les modificacions introduïdes en la reunió de treball prèvia sobre el reglament 

del professorat substitut s’enviarà immediatament. 

 

CSIF  informa que hi ha un malestar entre el professorat ajudant doctor amb contracte anterior a 

l'entrada en vigor de la LOSU, perquè mentre aquests tindran una dedicació de 240 hores, les noves 

contractacions la tindran de 180, la qual cosa suposa un greuge comparatiu entre la mateixa 

categoria de professorat. 

 

El vicerector contesta que la disposició transitòria 5a de la LOSU regula el manteniment de les 

condicions contractuals del professorat ajudant doctor amb contracte a l’entrada en vigor de la llei, 

entre elles la dedicació docent prèvia que és de 240 hores.  

 

SATTUi  manifesta que és la llei la que regula la càrrega docent i el professorat ajudant doctor ha de 

tindre una dedicació de 180 hores. 

 

STEPV-IV manifesta que no té molt sentit que en una mateixa universitat existisquen aquestes 

desigualtats, per tant és un punt que en el futur haurà de negociar-se. 

 

Sense més assumptes que tractar, a les 13:35 hores, el president clou la sessió, del contingut de la 

qual s'estén aquesta acta. 

 

La secretària       Vist-i-plau 

El president de la Mesa Negociadora 

 

 

Mar Hernández Rueda     Ernest Cano Cano 


